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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2021  

  

z XXXVIII sesji RADY MIASTA GDAŃSKA,  

która odbyła się w dniu 26 sierpnia 2021 roku  

  

  

  

Początek obrad godz. 900  

W sesji na 34 udział wzięło 34 radnych,  
  
  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

  
  

PUNKT 1  

  

SPRAWY REGULAMINOWE  

  
  

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska - 
otworzyła obrady XXXVIII sesji Rady Miasta Gdańska.  
Przywitała Panią Prezydent, zastępców, sekretarz, skarbnik, radnych.   
Poinformowała, że na początku sesji odbędzie się ślubowanie nowej radnej, 

Pani Alicji Krasuli. Poprosiła radnego Jana Peruckiego o odczytanie roty 

ślubowania. Pani Alicja Krasula złożyła ślubowanie. 

Wpłynęła poprawka klubu Koalicji Obywatelskiej do projektu apelu w sprawie 

planu ochrony i rozwoju terenów zielonych w Mieście Gdańsku – zgłoszonego 

przez Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 

Wpłynął wniosek K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 7 czerwca 2021 r.  

na działanie Prezydenta Miasta Gdańska (druk 1026); 

Wpłynął wniosek K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 30 maja 2021 r. 

na działania Prezydenta Miasta Gdańska (druk 1027); 

Wpłynął wniosek K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi XYZ na Prezydenta 

Miasta Gdańska (druk 1028); 

Wpłynął wniosek klubu Prawa i Sprawiedliwości o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie powołania składów osobowych Komisji z 22 
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listopada 2018r z późniejszymi zmianami  

(druk 1029); 

Wpłynęły autopoprawki: 

(druk 1022) - pkt 4 – ppkt 1 

(druk 1023) – pkt 4 – ppkt 2. 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – powiedział, że potrzebuje chwili czasu 
na sprawdzenie komputera ponieważ włączy mu się za chwilę aktualizacja 
i może to spowodować problemy w głosowaniu. 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska – 
ogłosiła pięciominutową przerwę. 
 

Po przerwie poinformowała, że przed głosowaniem jeszcze raz zostanie 
sprawdzone quorum. 
 
Głosowania o włączenie: 

 
(druk 1026):  

      za                                      -  32 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                   
Będzie w pkt 4, ppkt 44A 

 
(druk 1027):  

 
      za                                      -  33 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
Będzie w pkt 4, ppkt 44B 

 
(druk 1028):  

      
      za                                      -  34 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
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Będzie w pkt 4, ppkt 44C 
 
(druk 1029):  

      za                                      -  34 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                     
Będzie w pkt 4, ppkt A. 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska – 

zaprosiła do zabrania głosu Poseł Beatę Maciejewską. 

Poseł na Sejm RP BEATA MACIEJEWSKA – powitała zebranych, 

podziękowała za możliwość wzięcia udziału. Powiedziała, że przyszła na sesję 

Rady Miasta w imieniu Pana Sławomira, który mieszka z żoną i 12-letnią córką 

w mieszkaniu, które otrzymał jako lokal komunalny od Miasta w 2005 r. W 

zamian za remont miał stać się jego najemcą. Było to mieszkanie po pożarze  w 

bardzo złym stanie. Pan Sławomir zainwestował w remont mieszkania ok. 70 

tys. złotych, wymieniając podłogi, okna, drzwi, malując ściany, jednak ze 

względu na brak kratki w WC nie dostał zgody aby stać się legalnym najemcą 

mieszkania. Dodała, że była w tym mieszkaniu razem z urzędnikami miasta. 

Pokój w którym  śpi cała rodzina ma tylko 11 m kwadratowych. Po latach Pan 

Sławomir zwrócił się z pismem do Urzędu Miasta Gdańska o uregulowanie jego 

statusu gdyż chce ubiegać się o większe mieszkanie. Otrzymał jednak 

odpowiedź, że nie ma prawa do tego lokalu i ma go opuścić wraz z rodzina bo 

inaczej będzie eksmitowany. Przypomniała, że ostatnio zajmowała się sprawą 

gruntu arcybiskupa Głódzia, który otrzymał ziemię od Miasta wartą pół miliona 

złotych za 4 tysiące zł. Stwierdziła, że nie rozumie tej sytuacji. Dlaczego nie 

uznano całego remontu, ze względu na brak kratki wentylacyjnej. Dodała, że 

polityka mieszkaniowa Miasta Gdańska powinna ulec zmianie. Powinno się 

bardziej skupić na pomocy zwykłym ludziom, zwłaszcza takim jak Pan Sławomir, 

który sam wyszedł z bezdomności. Zwróciła się do Pani Prezydent Miasta 

Gdańska i do radnych o zainteresowania się tą sprawą. Zawnioskowała o 

stworzenie specjalnej komórki, która będzie koncentrowała się na pomocy 

zwykłym mieszkańcom w problemach mieszkaniowych.  

Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska PIOTR GRZELAK – zaprosił Panią 

Poseł na interwencje. Stwierdził, że szkoda, że do tej pory nie pojawiła się na 

tych interwencjach, a dopiero dzisiaj aby pokazać się przed kamerami 

telewizyjnymi. Dodał, że w tej konkretnej sprawie nie była to kwestia tylko kratki 
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wentylacyjnej ale odbioru instalacji gazowej, a więc chodzi o bezpieczeństwo 

najemcy. W dokumentach protokołu brak jest próby szczelności gazowej po 

podłączeniu kuchenki gazowej. Przypomniał, że uchwała Rady Miasta Gdańska 

z 2020 r. znacznie zliberalizowała regulacje dotyczące legalizacji uprawnień do 

lokalu. Dodał, że Gdańsk faktycznie ma problem z dostępnością mieszkań 

komunalnych, ale jako miasto buduje najwięcej mieszkań komunalnych na 

północ od Warszawy. Dodał, że w tym względzie konieczne są zmiany 

systemowe. Zaapelował więc do Pani Poseł aby zaczęła aktywnie działać w tej 

sprawie. 

Poseł na Sejm RP BEATA MACIEJEWSKA – przypomniała, że jest na sesji 

Rady Miasta nie po raz pierwszy i zamierza w przyszłości również z tego prawa 

korzystać. Dodała, że jest przygotowana do merytorycznej dyskusji w tym 

temacie. Poinformowała, również, że jest inicjatywa lewicy, która zakładałaby 

utworzenie dewelopera państwowego który budowałby na gruntach 

państwowych i samorządowych mieszkania dla młodych ludzi. Dodała, że jeśli 

Pan Prezydent Grzelak jest zainteresowany chętnie prześle więcej informacji. 

 

PUNKT 2 

KOMUNIKATY 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska – 

zaprosiła wszystkich radnych i mieszkańców na Dzień Otwarty Rady Miasta 

Gdańska, który odbędzie się 18 września 2021 r. Poinformowała, że Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji chciałaby podziękować za współpracę Pani Ewelinie 

Szymczyk, która kończy pracę w Biurze Rady Miasta Gdańska.  

Andrzej Skiba, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

podziękował Pani Ewelinie Szymczyk za współpracę. 

Romuald Plewa, Radny Miasta Gdańska – poinformował, że w dniu 15 

sierpnia br. odbył się kolejny zjazd internowanych w Ośrodku Odosobnienia w 

Strzebielinku, w którym w latach 1981-19. Podziękował Panu Maciejowi Kukli za 

reprezentowanie Miasta Gdańska i złożenie wieńca na uroczystościach w 

Strzebielinku. Dodał, że niestety w tym samym dniu przy Pomniku Jana Pawła 

II i Ronalda Reagana nie było nikogo z przedstawicieli Miasta Gdańska. Wyraził 

nadzieję, że w przyszłym roku przedstawiciele Miasta i Rady Miasta pojawią się. 
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AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska – 

powiedziała, że gdyby była informacja o tych uroczystościach wcześniej  

z pewnością ktoś z Rady Miasta by na nich był. 

Romuald Plewa, Radny Miasta Gdańska – odpowiedział, ze w lipcu było 

przesyłane zaproszenie do Biura Prezydenta i również była informacja zwrotna. 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska – poprosiła, żeby w przyszłym roku informacja taka została 

przekazana bezpośrednio do Biura Rady Miasta Gdańska, gdyż nie wszystkie 

zaproszenia z Biura Prezydenta są przekazywane do Rady Miasta Gdańska. 

Przekazała głos Pani Prezydent Miasta Gdańska, Aleksandrze Dulkiewicz.  

ALEKSANDRA DULKIEWCZ Prezydent Miasta Gdańska – przedstawiła 

raport dotyczący funkcjonowania Miasta oraz sytuacji epidemicznej. 

Prezentacja stanowi załącznik do Protokołu Nr 2. 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska – podziękowała Pani Prezydent za wystąpienie. Przeszła do 

kolejnego punktu obrad. 

 
PUNKT 3 

 
OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH  

 
Cezary Śpiewak – Dowbór – Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej – odniósł się do projektu uchwały w sprawie zasad 
postępowania z zielenią na terenie gminy miasta Gdańska. Wyraził swoje 
uznanie wobec tego projektu uchwały. Dodał, że nawet te zmiany nie odwrócą 
konsekwencji złych zmian w prawie po wprowadzeniu tzw. Lex Szyszko. 
Wskutek tej ustawy inwestorzy łatwiej mogą występować o usunięcie drzew. 
Powiedział, że potrzebne są zmiany systemowe w tej kwestii oraz podwyższenie 
kar za nielegalną wycinkę drzew. Zwrócił uwagę, że na terenie Gdańska bardzo 
ważna jest szersza ochrona Trójmiejskiego Parku Krajobrazowego, który jest 
unikatowy w skali kraju.  
Powiedział, że klub radnych Koalicji Obywatelskiej nie może patrzeć obojętnie 
na projekt ustawy Lex TVN, który ogranicza wolność mediów.  Poruszył też 
temat ograniczania wolności szkół. Wyraził również dezaprobatę wobec 
projektu ustawy, który oznacza centralizację władzy w szkołach a ograniczanie 
głosu samorządów, rodziców.  
 
Kazimierz Koralewski - Przewodniczący Klubu Radnych Prawa 
i Sprawiedliwości – powiedział, że dobrym działaniem miasta był wkład  



6 
 

w organizację szpitala tymczasowego i szczepień w czasie pandemii COVID – 
19. Dodał, że dzięki temu udało się przetrwać trudny czas bez większych strat. 
Wyraził nadzieję, że samorządy również otrzymają pomoc rządową. Zgodził się, 
że temat postępowania z zielenią w Gdańsku to temat – rzeka. Spytał, dlaczego 
miasto nie zalesia działek miejskich a przeznacza je na działki budowlane. 
Dodał, że Trójmiejski Park Krajobrazowy nie jest zagrożony. Przypomniał, że 
tereny te muszą być na bieżąco pielęgnowane, drzewa muszą być przycinane 
w taki sposób aby nie zagrażały one bezpieczeństwu, np. zimą. Zaapelował  
o większe zaufanie do leśników zatrudnionych w Lasach Państwowych.  
 
Beata Dunajewska – Przewodnicząca Klubu Radnych Wszystko dla 
Gdańska – odniosła się do słów Kazimierza Koralewskiego. Powiedziała, że 
wszystkie akty wandalizmu zawsze są godne potępienia. Przypomniała również 
Paradę Równości, która w tym roku była wyjątkowo spokojna i radosna, co 
dowodzi, że edukacja jednak jest bardzo ważna. Powiedziała, że zbliża się 41. 
rocznica odzyskania wolności przez Polskę. Dodała, że w dzisiejszych czasach 
ta wolność jest nam po kawałku odbierana, chociażby przez to co dzieje się  
z mediami. Wolność polega na możliwości decydowania jakie stacje oglądamy. 
Przypomniała również kolejną ważną rocznicę, tzn. 1 września, rocznicę 
wybuchu II wojny światowej. Jest to również dzień, w którym dzieci wracają do 
szkół. Prawdopodobnie nie będą one już takie same ponieważ minister Czarnek 
chce ingerować w nieodłączne prawo samorządu do decydowania o szkołach 
ponieważ jest ich organem założycielski. Dodała, że warto zaprotestować 
przeciw temu dziwnemu sposobowi edukowania polskiej młodzieży. Może to 
spowodować, że wrócimy do rzeczywistości średniowiecza. Odniosła się też do 
słów Kazimierza Koralewskiego o wycince pielęgnacyjnej. Dodała, że  
w Trójmiejskim Parku Krajobrazowym jest to de facto rzeź drzew. Stwierdziła, 
że rozumie, ze pewną część zieleni trzeba wyciąć ale trzeba zaznaczyć ani Port 
ani Kolej nie realizują nasadzeń wymiennych. Dodała, ze ważne jest aby każde 
wycięte drzewo w Gdańsku było zasadzone w Gdańsku a nie  
w innym miejscu w Polsce. Na koniec zaapelowała o solidarność wobec 
wszystkich również ludzi koczujących na granicy polsko-białoruskiej. 
Podziękowała za uchwałę dotyczącą repatriantów.  
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska – 

przeszła do kolejnego punktu obrad. 

 

PUNKT 4 

UCHWAŁY 
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4A) w sprawie powołania składów osobowych Komisji z 22 listopada 2018r   

z późniejszymi zmianami (druk 1029); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

        Kazimierz Koralewski - Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości  

 

Kazimierz Koralewski, Przewodniczący Klubu Radnych Prawa  

i Sprawiedliwości – zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.1:4

2:33 

Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

 
(druk 1029):  

      za                                      -  31 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/961/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 

w sprawie powołania składów osobowych Komisji z 22 listopada 2018r  

z późniejszymi zmianami 

 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska (druk 1022 + autopoprawka); 

 
Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  

                              K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

                              K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

                              K. Samorządu i Ładu Publ. – pozytywna  

                              K. Edukacji – pozytywna  

          K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna  

          K. Kultury i Promocji – pozytywna  

          K. Sportu i Turystyki – pozytywna  

                             K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna  

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: Izabela Kuś - Skarbnik Miasta Gdańska  

 



8 
 

 

Izabela Kuś - Skarbnik Miasta Gdańska – przedstawiła projekt uchwały 
zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

 
(druk 1022+autopoprawka):  

      za                                      -  19 
                                                   przeciw                             -  12 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/962/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy  

Finansowej Gminy Miasta Gdańska 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Gdańska na 2021 rok (druk 1023 + autopoprawka);   

 
   Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  

                                      K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  
                                                  K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  
                                                  K. Samorządu i Ładu Publ. – pozytywna  
                                                  K. Edukacji – pozytywna  

                               K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna  
                               K. Kultury i Promocji – pozytywna  
                               K. Sportu i Turystyki – pozytywna  

                                                 K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: Izabela Kuś - Skarbnik Miasta Gdańska  

 

 
Izabela Kuś - Skarbnik Miasta Gdańska – przedstawiła projekt uchwały 
zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Jan Perucki – Radny Miasta Gdańska – zwrócił się z pytaniem odnośnie 

dochodów majątkowych miasta. Czy są analizy i pomysły w jakiś sposób 

uzupełnić „dziurę w budżecie” Miasta. 
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Izabela Kuś - Skarbnik Miasta Gdańska – odpowiedziała, że takie analizy są 

już przeprowadzone. Na dochody majątkowe składają się m.in. dotacje 

pochodzące ze środków z Unii Europejskiej jak i sprzedaż nieruchomości. 

Środki z UE są uzależnione od tempa realizacji projektów inwestycyjnych. W 

tegorocznym budżecie ok. 100 milionów szacuje się, że nie będzie 

zrealizowane, w związku z tym będą przesunięte na lata przyszłe. 

Elżbieta Strzelczyk, Radna Miasta Gdańska – spytała jak wygląda realizacja 

wpływów z podatków do Miasta. Czy są już takie dane po 7 miesiącach. 

Izabela Kuś - Skarbnik Miasta Gdańska – odpowiedziała, że oczywiście są 

już takie dane. Jeśli chodzi o PIT i CIT w lipcu br. wpływy z PIT są wyższe o 

ok.20%  od ubiegłego roku, CIT o ok.12%.  

Kazimierz Koralewski – Radny Miasta Gdańska – spytał o plany zwiększenia 

finansowania gastronomii w Ogrodzie Zoologicznym o 1 milion złotych. Na czym 

mają one polegać. 

Izabela Kuś - Skarbnik Miasta Gdańska – odpowiedziała, że polega to na 

przygotowaniu infrastruktury, przestrzeni do tych potrzeb. 

Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – uzupełnił, 

że w tej chwili jest po przetargu postępowanie w Ogrodzie Zoologicznym na 

przestrzeń gdzie obecnie jest Bar Łabędź. Inwestycja będzie realizowana przez 

Ogród Zoologiczny. Powstanie nowy obiekt, w którym będzie część przestrzeni 

całorocznej ale również w okresie letnim. Cały projekt znajduje się w Ogrodzie 

Zoologicznym. 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska – 

Powiedziała, że bardzo dobrze, że będzie taka inwestycja w Ogrodzie 

Zoologicznym, gdyż jest bardzo potrzebna. 

 

Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

 
(druk 1023+autopoprawka):  

       
      za                                      -  19 

                                                   przeciw                             -  12 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXXVIII/963/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Gdańska na 2021 rok 

 
3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Łostowice w rejonie ulicy Jaworzniaków 32  

w mieście Gdańsku (druk 1010); 

 
         Komisja wiodąca – Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju                             

Gdańska  

  

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - zreferowała 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 

     Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

     (druk 1010):  
       
      za                                      -  29 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/964/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Łostowice w rejonie ulicy Jaworzniaków 32  

w mieście Gdańsku 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Osowa rejon ulic Bliźniąt i Herkulesa w mieście Gdańsku 
(druk 1011);  

Komisja wiodąca – Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju                             

Gdańska  

 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - zreferowała 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 
Jan Perucki – Radny Miasta Gdańska – powiedział, że zapoznał się ze 

stanowiskiem Rady Dzielnicy. Spytał z czego wynika niemożność obniżenia 

wysokości zabudowy do 10 metrów. Drugie pytanie dotyczyło kształtu dachów. 

Dodał, że jego zdaniem pozostawienie dowolności w tej kwestii nie jest dobrym 

rozwiązaniem. Czy było to stanowisko konserwatora. 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska – wyjaśniła, że 

w chwili obecnej stan jest taki, że w ramach tego planu znajdują się budynki 

o wysokości 12 m. W tym obrębie powstały budynki o różnych kształtach 

dachów, zarówno płaskich jak i spadzistych. Dodała, że gdyby teraz Miasto 

zmieniło zasady byłyby roszczenia inwestorów. 

 

Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

 (druk 1011):  

     za                                      -  29 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XXXVIII/965/21  
z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Osowa rejon ulic Bliźniąt i Herkulesa  

w mieście Gdańsku 

 
5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Nowy Port rejon ulicy Oliwskiej i dawnego dworca 

kolejowego Nowy Port w mieście Gdańsku (druk 1012);  
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Komisja wiodąca – Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju                             

Gdańska  

 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Przemysław Majewski – Radny Miasta Gdańska – powiedział, że szkoda, że 

niemal wszystkie uwagi Rady Dzielnicy nie zostały uwzględnione. Spytał też kto 

był inicjatorem tego projektu planu miejscowego. Zwrócił się z pytaniem 

dotyczącym kwestii miejsc parkingowych. Dodał, że zaczyna to być kwestia 

paląca w Nowym Porcie i rezygnacja z wymogów parkingowych jest złym 

rozwiązaniem. Może to spowodować problemy z samochodami parkującymi na 

trawnikach czy w zieleńcach. 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

plan powstał na wniosek Wydziału Polityki Gospodarczej ale również na 

wniosek Biura Rozwoju Gdańska. Był to teren objęty rewitalizacją, wymagał 

interwencji planistycznej aby móc zrealizować postulaty mieszkańców. Dodała 

też, że Nowy Port ma trudną sytuację jeśli chodzi o nowe miejsca parkingowe, 

ze względu na to, że są bardzo małe nieruchomości na których znajdują się 

budynki.  

Waldemar Jaroszewicz – Radny Miasta Gdańska – zwrócił uwagę, że 

zwiększenie ilości mieszkańców w rejonie przy pierzei portu może generować 

konflikty ze względu na nabrzeże gdzie często są ładowane materiały sypkie, 

nawozy. Powiedział, że słyszał od przedstawicieli Zarządu Portu, że zgłaszali 

ten problem do Biura Rozwoju Gdańska. Poprosił o wyjaśnienie. 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska – potwierdziła, 

ze Zarząd Portu był jednym z organów, z którym odbywała się dyskusja. Zarząd 

Portu zgłaszał szereg uwag, na które odpowiedzią jest wprowadzenie buforów 

w stosunku do nowej zabudowy. Wprowadzony został wymóg terenów 

zielonych, wymóg realizacji zieleni wysokiej. Dodała jednak że BRG patrzy na 

plan z perspektywy kilkunastu lat wprzód, jednak Zarząd Portu wyraził zgodę na 

ten plan.  

Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

(druk 1012):  
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      za                                      -  20 

                                                   przeciw                             -  10 
                                                   wstrzymało się                 -  1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/966/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Nowy Port rejon ulicy Oliwskiej i dawnego dworca 

kolejowego Nowy Port w mieście Gdańsku 

 
6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Nowy Port w rejonie ulic Kasztanowej i Wyzwolenia 

w mieście Gdańsku (druk 1013); 

Komisja wiodąca – Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju                               

Gdańska  

 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Przemysław Majewski – Radny Miasta Gdańska – powiedział, że uczestniczył 

w dyskusjach w kwestii nowego planu Nowego Portu. Kwestia miejsc 

parkingowych była najbardziej emocjonalna. Spytał na jakim etapie 

planistycznym jest obecnie szukanie wykonawcy w ramach Partnerstwa 

Publiczno - Prywatnego oraz w jaki sposób BRG przewiduje zapewnienie miejsc 

parkingowych. 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

odpowiedziała, że co do zakresu zmian planistycznych w Nowym Porcie jest to 

ostatni, czwarty plan. Przypomniała, że przed wakacjami zostały uchwalone 

dwa plany dające potencjał inwestycyjny. W dniu dzisiejszym zostały 

zreferowane dwa ostatnie plany. Co do Partnerstwa Publiczno – Prywatnego, 

na dzień dzisiejszy dopóki plany miejscowe nie wejdą w życie nie ma 

zidentyfikowanych działek. Co do miejsc parkingowych ustawowo każdy 
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właściciel ma obowiązek zrealizowania zapotrzebowania w zakresie miejsc 

parkingowych, zieleni przydomowej w granicach swojej nieruchomości. W 

dzielnicach historycznych jest to problematyczne ze względu na podziały, które 

są chronione przez Konserwatora Zabytków. Na obecnym etapie jednak 

pojawiły się tereny, które mogą być przeznaczone pod parkingi. Są tereny w 

sąsiedztwie falowca w Nowym Porcie.  

Andrzej Skiba – Radny Miasta Gdańska – powiedział, że również brał udział 

w dyskusjach publicznych dotyczących tego planu i rozmawiał z mieszkańcami, 

którzy obecnie korzystają z boksów garażowych. Dodał, że nie może poprzeć 

tego projektu. Zachęcił do odrzucenia go. 

Cezary Śpiewak – Dowbór – Radny Miasta Gdańska – stwierdził, że wie, iż 

zdania co do tego terenu są podzielone. Dodał, jednak, że stanowisko 

posiadaczy garaży nie jest jedynym stanowiskiem, są również opinie innych 

mieszkańców Nowego Portu. Spytał czy była podejmowana uchwała Rady 

Dzielnicy w tej sprawie. 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

odpowiedziała, że nie było takiej uchwały. Wpływały jedynie pisma Zarządu oraz 

pisma radnych dzielnicowych. Uzupełniła odpowiedź w kwestii dalszych działań 

i kierunków rewitalizacji, a dokładnie istniejącego zespołu blaszanych garaży. 

W sondażu przeprowadzonym wśród mieszkańców w tym pytaniu 67 % 

respondentów wyraziło chęć zmiany tego sposobu zagospodarowania. 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – skorygował 

wypowiedź przedmówczyni, że nie był to sondaż a badanie opinii publicznej. 

Mieliśmy tutaj do czynienia z reprezentatywną grupą mieszkańców  

i zdecydowana większość był za likwidacją blaszanych garaży. Zwrócił uwagę, 

że głosowanie przeciw radnych PIS będzie głosowaniem przeciw woli 

mieszkańców.  

Przemysław Majewski – Radny Miasta Gdańska – spytał czy byłaby 

możliwość otrzymania drogą mailową informacji z Uniwersytetu dotyczącej 

metodologii przeprowadzonego badania. 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

odpowiedziała, że ta informacja jest na stronie, w zakładce „Rewitalizacja”. 

Waldemar Jaroszewicz – Radny Miasta Gdańska – powiedział, że jako 

mieszkańcowi Nowego Portu te tematy są mu bliskie i znane. Dodał,  ze ma 

sporo uwag w kwestii konferencji prasowej i sposobu przeprowadzenia samej 

ankiety. Co do blaszanych garaży, dodał, że również nie jest zwolennikiem tego 

typu budowli, jednak nie jest za tym żeby likwidować miejsca parkingowe. 
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Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – zaprotestował 

przeciwko podważaniu autorytetu naukowców, którzy przeprowadzali badanie. 

Dodał, że została tutaj przebadana tysiącosobowa grupa mieszkańców 

dzielnicy, gdzie pytanie było jednoznaczne: „Czy jest Pan/Pani za likwidacją 

zespołu blaszanych garaży w celu realizacji w tym miejscu budynku 

mieszkalnego wraz z usługami”. 

Waldemar Jaroszewicz – Radny Miasta Gdańska – stwierdził, ze nie 

podważa kompetencji osób który przeprowadzały to badanie, jednak sposób 

formułowania pytań jest dyskusyjny. 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – odpowiedział, że w 

tym badaniu było też pytanie: „Jakie cele powinny być zrealizowane w Nowym 

Porcie?”. Na pierwszym miejscu znalazły się tereny zieleni, na drugim place 

zabaw, na trzecim obiekty i miejsca sportowe, na czwartym budynki i pawilony 

handlowo-usługowe, na piątym miejsca spotkań dla mieszkańców. Nie było 

natomiast nic o powstaniu parkingów kubaturowych. 

Elżbieta Strzelczyk – Radna Miasta Gdańska – spytała czy było zadane 

pytanie czy mieszkańcy chcą aby zlikwidowano brzydkie garaże i wszystkie 

miejsca w okolicy. 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – odpowiedział, że bo 

nie byłoby to zgodne z prawdą. 

Elżbieta Strzelczyk – Radna Miasta Gdańska – stwierdziła, że pytania w tej 

ankiecie były zadane w taki sposób, że trudno żeby mieszkańcy odpowiedzieli 

inaczej. 

Andrzej Skiba – Radny Miasta Gdańska – powiedział, że nie jest prawdą, że 

radni Prawa i Sprawiedliwości głosują zawsze przeciw. Odniósł się do pytań 

zawartych w ankiecie. Spytał, dlaczego obawiano się dlaczego  

w pytaniu nr 3 nie zostały wyszczególnione kwestie dotyczące parkingów. 

Dodał, że w uwagach mieszkańców jest to jeden z najważniejszych tematów tej 

dzielnicy. 

Romuald Plewa – Radny Miasta Gdańska – powiedział, że Rada Miasta 

powołała 34 rady dzielnic. Wszystkie wnioski Rady Dzielnicy Nowy Port zostały 

zignorowane. Zaapelował żeby bardziej wykorzystywać wiedzę radnych 

dzielnicowych. 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – powiedział, że nie 

jest prawdą że wnioski rad dzielnic zostały zignorowane. Dodał, że dowodem 

na to jest choćby przeprowadzenie wspomnianego badania na wniosek radnego 
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dzielnicy Kamila Rychlaka. Poprosił Panią Dyrektor BRG o przedstawienie 

uwzględnionych uwag.  

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

przypomniała, że Rada Dzielnicy Nowy Port nie podjęła kolegialnie żadnego 

stanowiska, nie wpłynęła żadna uchwała. W ramach zapisów planistycznych 

zostały uwzględnione m.in. postulat ochrony istniejącej zieleni, budynki nie 

powinny być wyższe niż istniejąca zabudowa przy ul. Wyzwolenia i to również 

zostało uwzględnione. Zostało to zrobione w odpowiedzi na pismo Zarządu 

Dzielnicy. Oczywiście w ramach inwestycji inwestor musi zagospodarować 

miejsca parkingowe. 

Nie było więcej głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

(druk 1013):  

   
      za                                      -  19 

                                                   przeciw                             -  10 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/967/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Nowy Port w rejonie ulic Kasztanowej  

i Wyzwolenia w mieście Gdańsku 

 
7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Wyspa Sobieszewska – centrum Świbna II w mieście 

Gdańsku (druk 1014); 

Komisja wiodąca – Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju                               

Gdańska  

 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Przemysław Majewski – Radny Miasta Gdańska – zwrócił się z pytaniem 

odnośnie uchwały Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska, która opiniowała 

plan pozytywnie z wyłączeniem dwóch punktów. Spytał dlaczego nie 

zostały uwzględnione uwagi. 

 

Nie było więcej głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

(druk 1014):  

     za                                      -  19 
                                                   przeciw                             -  10 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                   Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

Uchwałę Nr XXXVIII/968/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Wyspa Sobieszewska – centrum Świbna II 

w mieście Gdańsku 

 
8)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Ujeścisko – centrum dzielnicy 

Południe w rejonie ulicy Warszawskiej w mieście Gdańsku (druk 1002); 

 

Komisja wiodąca – Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju                               

Gdańska  

 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

(druk 1002);       
      za                                      -  29 

                                                   przeciw                             -  1 
                                                   wstrzymało się                 -  1 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/969/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Ujeścisko – centrum dzielnicy 

Południe w rejonie ulicy Warszawskiej w mieście Gdańsku 

 
9) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Letnica rejon ulicy Starowiejskiej 

w mieście Gdańsku (druk 1003); 

Komisja wiodąca – Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju                               

Gdańska  

 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Andrzej Skiba – Radny Miasta Gdańska – stwierdził, że był na spotkani 

z mieszkańcami Letnicy, którzy obawiają się wdrożenia tego planu ze względu 

na ryzyko dalszego „betonowania” dzielnicy. Zachęcił do głosowania przeciw tej 

uchwale. 

Elżbieta Strzelczyk – Radna Miasta Gdańska – oświadczyła, że również brała 

udział w tym spotkaniu i zgodziła się z tym, że proponowane zmiany  

w planie nie będą korzystne dla Letnicy.  

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

wyjaśniła, że zmiana ma polegać na tym aby rozszerzyć usługi o funkcje 

społeczne na terenach mieszkaniowych. Przy takich zapisach jakie są obecnie 

nie można zrealizować żłobka, przedszkola. Jest to jedyna możliwość aby 

poprawić tą sytuację. Dodała, że Miasto zdaje sobie sprawę z niewystarczającej 

ilości zieleni, dlatego będzie się starało wygospodarować choć niewielki park na 

tym terenie. 
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Cezary Śpiewak – Dowbór – Radny Miasta Gdańska – spytał czy od Rady 

Dzielnicy Letnica wpłynęło oficjalne stanowisko w formie uchwały. 

 Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

wyjaśniła, że Rada Dzielnicy Letnica złożyła swoje stanowisko w formie 

uchwały. Najistotniejsze jest to, że jest to negatywne stanowisko ze względu na 

obawy związane z nadmierną wycinką zieleni. Dodała, że na tym obszarze 

cenne drzewa będą chronione, natomiast jest tam również dużo roślinności, 

która jest pozostałością po dawnych ogródkach. Znajdują się tam również 

porzucone opony, resztki gruzu i teren ten jest niebezpieczny dla mieszkańców. 

Przemysław Majewski – Radny Miasta Gdańska – powiedział, że zarówno 

mieszkańcy jak i radni dzielnicy obawiają się, że będzie to furtka do tego aby 

wzmocnić intensywność zabudowy w Letnicy.  

Wojciech Błaszkowski – Radny Miasta Gdańska – stwierdził, że miał 

możliwość przez ostatnie lata rozmawiać z mieszkańcami Letnicy i spotkał się  

z opiniami wręcz odwrotnymi. Większość była zadowolona z zachodzących 

w dzielnicy zmian. 

Elżbieta Strzelczyk – Radna Miasta Gdańska – stwierdziła, że również 

spotkała się z obawami Rady Dzielnicy Letnica, że powstanie w tym miejscu 

powstanie kolejna wysoka zabudowa. Dodała, że rzeczywiście dobrze byłoby 

gdyby w tym miejscu powstał park.  

 Nie było więcej głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

(druk 1003):  

      za                                      -  20 
                                                   przeciw                             -  11 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                   Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/970/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Letnica rejon ulicy Starowiejskiej 

w mieście Gdańsku 
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10) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Matarnia rejon ulic Jesiennej 

i Sąsiedzkiej w mieście Gdańsku  (druk 1004); 

Komisja wiodąca – Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju                               

Gdańska  

 

Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska - 

zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Nie było więcej głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

(druk 1004):  

      za                                      - 31 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                   Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/971/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Matarnia rejon ulic Jesiennej 

i Sąsiedzkiej w mieście Gdańsku 

 
11) w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz 

Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Miasta Gdańska (druk 1016); 

 
  Komisja wiodąca – Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna  

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej– pozytywna   

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: Tomasz Gałązka – Dyrektor Biura ds.     

Nieruchomości – Inwestycji Miejskich  
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Tomasz Gałązka – Dyrektor Biura ds. Nieruchomości Inwestycji Miejskich – 
zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Nie było więcej głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

(druk 1016):  

      za                                      - 30 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/972/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na 

rzecz Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Miasta Gdańska 

 
12) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu instytucji kultury pod 

nazwą: Centrum Sztuki Współczesnej ŁAŹNIA (druk 1024);  
 

Komisja wiodąca – Komisja Kultury i Promocji – pozytywna  

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Barbara Frydrych – Dyrektor Biura Prezydenta  

                                                                                 ds.  Kultury  

 
Barbara Frydrych – Dyrektor Biura Prezydenta ds.  Kultury-   

zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

(druk 1024):  

      za                                      - 21 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  9 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXXVIII/973/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniającą uchwałę w sprawie nadania Statutu instytucji 

kultury pod nazwą: Centrum Sztuki Współczesnej ŁAŹNIA 

 
13) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk 990); 

 
Komisja wiodąca – Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna  

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Maciej Lorek – Dagmara Nagórka – Kmiecik        

Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska  

 

Dagmara Nagórka – Kmiecik - Zastępca Dyrektora Wydziału   Środowiska  - 

zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

(druk 990):  

      za                                      - 31 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                   Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/974/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 

w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 
 

14) w sprawie ustanowienia grupowego pomnika przyrody (druk 991); 

 
Komisja wiodąca – Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna  

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  Maciej Lorek – Dagmara Nagórka – Kmiecik        

Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska  

 

Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

(druk 991):  
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      za                                      - 28 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/975/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

w sprawie ustanowienia grupowego pomnika przyrody 

 
15) w sprawie zasad postępowania z zielenią na terenie Gminy Miasta 

Gdańska  (druk 1006); 

 
Komisja wiodąca – Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna  

Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

 

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska - zreferował projekt 
uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przemysław Majewski – Radny Miasta Gdańska – odniósł się do tego, co 
powiedział Prezydent Piotr Borawski, że pretensje możliwej wycinki drzew na 
Podwalu Staromiejskim powinny być kierowane do Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków. Przypomniał, że to przecież Miasto Gdańsk chce na 
tym terenie zbudować parking kubaturowy, co również spowoduje wycinkę 
drzew. Dodał, że w jego opinii na przestrzeni ubiegłych lat kwestia wycinki drzew 
wyglądała bardzo różnorodnie i oparcie się tylko na 2020 r. jest błędne. Poprosił 
o sprecyzowanie kwestii w jaki sposób Miasto Gdańsk chce egzekwować 
nasadzenia drzew. 
 
Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska -  odniósł się do 
pierwszej część wypowiedzi przedmówcy. Przypomniał, że w zeszłej kadencji 
samorządu została zawarta umowa pomiędzy Miastem a podmiotem 
prywatnym na budowę parkingu w czterech lokalizacjach. Dodał, że w 
przypadku Dolnego Miasta to właśnie Wojewódzki Konserwator Zabytków chciał 
usunięcia wszystkich drzew na spornej działce aby uzyskać tam zabudowę 



24 
 

pierzejową. Dopiero po interwencji dewelopera zostało to usunięte. Co do liczby 
nasadzeń rzeczywiście skupiono się na roku 2020. Intencją Miasta jest 
zwiększenie liczby nasadzeń. Dodał natomiast, że samorząd nie ma wpływu na 
takie kwestie jak np. kary za wycinkę drzew, które są obecnie bardzo niskie. 
Tutaj są wymagane zmiany ustawowe.  

Eliza Fludra – Kierownik Referatu Przyrody i Rolnictwa – wyjaśniła, że art.83 
f) mówi o tym, że przepisów nie stosuje się dla drzew, których obwód pnia został 
zmierzony na wysokości 5 cm. Wnioskodawcy składający wniosek o wycinkę 
musi zmierzyć drzewo dwa razy – na wysokości 5 cm i na wysokości 130 cm.  

Andrzej Skiba – Radny Miasta Gdańska – spytał czy zdaniem Prezydenta 
Piotra Borawskiego kary za nielegalną wycinkę drzew są jedynym 
instrumentem, które Gmina Miasta Gdańsk posiada.  

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – przypomniał, że 
13 marca w Parku Steffensa doszło do wycinki wiekowych drzew. Podczas 
konferencji prasowej twierdzono, że przecież Prezydent Miasta Gdańska wyraził 
na to zgodę. Można powiedzieć, że identyczna sytuacja jest teraz na Podwalu 
Staromiejskim. Z tą tylko różnicą że tam deweloper po prostu wyciął drzewa bez 
zezwolenia.  

 
Krystian Kłos – Radny Miasta Gdańska – podziękował Prezydentowi Piotrowi 

Borawskiemu za zajęcie się tym trudnym tematem. Odniósł się do kwestii 

skandalicznie niskich kar za nielegalną wycinkę drzew. Zwrócił się do radnych 

z PIS czy zamierzają apelować do posłów z PIS w tej sprawie. Powiedział 

również, że to przecież Konserwator Zabytków wydał zgodę na wycinkę drzew 

na Westerplatte a inwestor czyli Muzeum II Wojny Światowej chciało tam 

budować apartamenty. Na szczęście wycofano się z tego.  

 

Mateusz Skarbek – Radny Miasta Gdańska – stwierdził, że niestety 

wielokrotnie debata na temat ochrony zieleni zmierzała w złych kierunkach. 

Obecna sytuacja jest spowodowana przez konkretne środowisko polityczne, 

które próbuje obarczyć winą każdego tylko nie siebie. Dodał, że sytuacja jest 

bardzo zła, ale ma nadzieję, że jednak zieleń będzie chroniona. Stwierdził, że 

np. w lasach oliwskich na dużą skalę są wycinane drzewa. 

 

Kazimierz Koralewski – Radny Miasta Gdańska – odniósł się do wypowiedzi 

radnego Kłosa na temat plastiku. Dodał, że niestety jest to substytut papieru w 

opakowaniach i jeśli ograniczy się jego produkcję trzeba będzie zużyć więcej 

papieru. Odniósł się tez do wycinki drzew na terenach kolei czy Portu, które są 

terenami przemysłowymi.  Powiedział, że od wielu lat rosną tam drzewa, które 
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same się sieją i nie zawsze można pozwolić im rosnąć bez ograniczeń. Dodał 

również, że kwestia wysokości kar jest dyskusyjna ponieważ dla zwykłych 

mieszkańców te kwoty są wysokie. 

 

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – odniósł się do 

wypowiedzi przed mówcy. Powiedział, że w uchwale jest zapis mówiący o tym, 

że osoby fizyczne nie są obciążane opłatami za wycinkę. Co do opakowań 

stwierdził, że w tej chwili wszystkie produkty są zapakowane w plastik. Dodał, 

że trzeba by było się zastanowić, czy nie wprowadzić przepisów, które przy 

wycince dużej ilości drzew przy inwestycjach np. kolei wprowadzić wymogi 

ekologiczne. Co do wysokości kar za nielegalną wycinkę stwierdził, że najlepiej 

byłoby żeby samorządy mogły decydować o ich wysokości na swoim terytorium.  

 

Andrzej Stelmasiewicz – Radny Miasta Gdańska – zgłosił wniosek formalny 

o zamknięcie listy mówców.  

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska – 

powiedziała, że wniosek zostanie przygotowany. 

 

Przemysław Majewski - Radny Miasta Gdańska – wyraził opinię, że projekt 

omawianej uchwały jest tak naprawdę fasadą ponieważ pewne decyzje są poza 

Radą Miasta Gdańska. Zaznaczył, że plan urządzenia lasu dla Nadleśnictwa 

Gdańsk został przyjęty w 2005 roku za rządów Platformy Obywatelskiej. 

Podsumował, że treść zawarta w tej uchwale jest pozytywne ale nie widać tego 

co faktycznie spowoduje skutki prawne czyli Zarządzeń Prezydenta.  

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska –  

Zarządziła głosowanie wniosku formalnego. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 15 
                                                   przeciw                             -  9 
                                                   wstrzymało się                 -  4 
 
Lista mówców została zamknięta. 
 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska –  

Poinformowała, że na liście mówców są jeszcze radni: Mateusz Skarbek, Jan 

Perucki, Krystian Kłos, i Kazimierz Koralewski. 
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Mateusz Skarbek – Radny Miasta Gdańska – powiedział, że skoro plan 

urządzania lasu w Gdańsku nie odpowiadał obecnej ekipie rządzącej to można 

było go zmienić.  

 

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – odniósł się do 

wypowiedzi radnego Majewskiego. Powiedział, że nie jest prawdą, że  

w swojej prezentacji nie odniósł się do uchwały. Odniósł się do kwestii ochrony 

Trójmiejskiego Parku Krajobrazowego. Dodał, że Miasto bardzo aktywnie bierze 

udział w konsultacjach organizowanych przez Marszałka Województwa. 

Konsultacje zakończą się uchwałą, która będzie chroniła Trójmiejski Park 

Krajobrazowy. 

 

Jan Perucki - Radny Miasta Gdańska – zaapelował do  rządzących aby 

skonstruowali ustawę w taki sposób, żeby kary za wycięcie drzew były tak duże 

żeby było to nieopłacalne.  

 

Krystian Kłos - Radny Miasta Gdańska – odniósł się do wypowiedzi radnego 

Koralewskiego. Stwierdził, że PKP wycięło wiele tysięcy drzew, ponieważ takie 

były potrzeby a przy tym były to drzewa, które same się zasiały. Dodał, że 

również takie drzewa wytwarzają tlen i zatrzymują wodę, a przecież wiadomo, 

że Polsce grozi susza.  

 

Kazimierz Koralewski – Radny Miasta Gdańska – przypomniał, że  

w 2014 r. Minister Infrastruktury zdecydował o wycięciu miliona drzew ze 

względów przeciwpożarowych, więc takie sytuacje zdarzały się również za 

rządów PO. Stwierdził, że trzeba tutaj zachować umiar, każdy przecież używa 

plastiku, różnego rodzaju sprzętów elektronicznych. Dodał, że warto sadzić 

więcej drzew na skwerach i placach bo tego ostatnio w Gdańsku nie widać. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska –  

Poinformowała o wyczerpani listy mówców.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 20 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 10  
 

     Rada Miasta Gdańska  
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                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/976/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie zasad postępowania z zielenią na terenie Gminy  

Miasta Gdańska 
 

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – podziękował za 

podjęcie uchwały. Podziękował również za zaangażowanie zespołowi Wydziału 

Środowiska i innych jednostek miejskich odpowiedzialnych za przygotowanie 

tych przepisów. 

 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalania zasad taryfowych, cen za 

przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego oraz wysokości opłat 

dodatkowych  i opłat manipulacyjnych (druk 1008); 

 
Komisja wiodąca – Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej– pozytywna   

Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna  

Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna  

  

Opinia Rady Ogólnopolskiego Porozumienia Związków Zawodowych Województwa 

Pomorskiego – przyjęte do wiadomości  

Opinia Zarządu Regionu Gdańskiego NSZZ „Solidarność” – bez uwag  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

Sebastian Zomkowski – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego  

 

Wojciech Siółkowski – Zastępca Dyrektora Zarządu Transportu 

Miejskiego – zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Mateusz Skarbek – Radny Miasta Gdańska – zwrócił uwagę, że 

konsekwencją tej uchwały będzie możliwość pojawienia się w aplikacjach 

mobilnych biletów jednorazowych na podróż w granicach Gdańska. Do tej pory 

można było kupić bilety metropolitalne  dlatego warto to uporządkować, żeby 

użytkownik nie musiał się zastanawiać czy kupuje bilet metropolitalny czy tylko 

w granicach Gdańska.  
 

Wojciech Siółkowski – Zastępca Dyrektora Zarządu Transportu 

Miejskiego – podziękował za tą uwagę. 
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Przystąpiono do głosowania. 

     za                                      - 30 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 1 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/977/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalania zasad taryfowych, cen za 

przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego oraz wysokości 

opłat dodatkowych  i opłat manipulacyjnych 
 

17) w sprawie upoważnienia Komendanta Straży Miejskiej w Gdańsku do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej (druk 

1025); 

 
Komisja wiodąca – Komisja Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna   

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

Krzysztof Domagalski – Zastępca Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

 

Krzysztof Domagalski – Zastępca Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa  

i Zarządzania Kryzysowego - zreferował projekt uchwały zgodnie  

z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

 

     za                                      - 30 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXXVIII/978/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie upoważnienia Komendanta Straży Miejskiej  

w Gdańsku do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 

administracji publicznej 
 

18) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Gdańska (druk 1005);  

 
Komisja wiodąca – Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej  – pozytywna   

            Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  

 

Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  -  

Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 31 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/979/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Gdańska 

 
19) zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia Zastępcy Prezydenta 

Miasta Gdańska do reprezentowania Miasta Gdańska w Zgromadzeniu 

Metropolitalnego Związku Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej, wyboru 

dodatkowych członków Zgromadzenia oraz udzielenia upoważnienia do 

oddawania głosów w imieniu członków Zgromadzenia (druk 1009); 
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Komisja wiodąca – Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej– pozytywna   

  

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

 

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska - 

Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 23 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 6 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/980/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie upoważnienia Zastępcy Prezydenta 

Miasta Gdańska do reprezentowania Miasta Gdańska  

w Zgromadzeniu Metropolitalnego Związku Komunikacyjnego Zatoki 

Gdańskiej, wyboru dodatkowych członków Zgromadzenia oraz 

udzielenia upoważnienia do oddawania głosów w imieniu członków 

Zgromadzenia 

 
20) w sprawie umorzenia należności z tytułu odsetek ustawowych za 

opóźnienie od należności przypadających Gminie Miasta Gdańska i jej 

jednostkom organizacyjnym z tytułu czynszu najmu, czynszu 

dzierżawnego, jak również rekompensaty za koszty odzyskiwania 

należności, o której mowa w ustawie z dnia 8 marca 2013 roku  

o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych 

z tytułu czynszu najmu, czynszu dzierżawnego w stosunku do dłużników 

będących przedsiębiorcami oraz innych podmiotów używających 

komunalne lokale użytkowe (druk 1020); 
 

Komisja wiodąca – Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna   

           Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna  
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      Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

      Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  

 

Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej -  
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 29 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/981/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie umorzenia należności z tytułu odsetek ustawowych za 

opóźnienie od należności przypadających Gminie Miasta Gdańska  

i jej jednostkom organizacyjnym z tytułu czynszu najmu, czynszu 

dzierżawnego, jak również rekompensaty za koszty odzyskiwania 

należności, o której mowa w ustawie z dnia 8 marca 2013 roku  

o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach 

handlowych z tytułu czynszu najmu, czynszu dzierżawnego 

w stosunku do dłużników będących przedsiębiorcami oraz innych 

podmiotów używających komunalne lokale użytkowe 

 
21) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia programu restrukturyzacji 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Miasta Gdańska - Gdańskim Nieruchomościom 

samorządowemu zakładowi budżetowemu z tytułu najmu lub 

bezumownego korzystania z lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Gdańska, komórek, garaży oraz 

gruntów administrowanych przez Gdańskie Nieruchomości-samorządowy 

zakład budżetowy, a nie wykorzystywanych do prowadzenia działalności 

gospodarczej (druk 1021); 

 
Komisja wiodąca – Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna   
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            Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

 

      Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

    Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  

 

Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej -  

Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 30 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/982/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia programu 

restrukturyzacji należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Miasta Gdańska - Gdańskim 

Nieruchomościom samorządowemu zakładowi budżetowemu z tytułu 

najmu lub bezumownego korzystania z lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Gdańska, komórek, garaży 

oraz gruntów administrowanych przez Gdańskie Nieruchomości-

samorządowy zakład budżetowy, a nie wykorzystywanych do 

prowadzenia działalności gospodarczej 

 
22) zmieniająca uchwałę nr XX/524/20 Rady Miasta Gdańska z dnia 27 lutego 

2020 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania i śródmiejskiej 

strefy płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie Miasta 

Gdańska oraz ustalenia stawek i sposobu poboru opłat za postój pojazdów 

samochodowych w tych strefach (druk 1015);  

 
Komisja wiodąca – Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna   

           Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna  

          Komisja Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna  
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     Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

     Tomasz Wawrzonek – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni  

 

Tomasz Wawrzonek – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i 

Zieleni - Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 30 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/983/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniającą uchwałę nr XX/524/20 Rady Miasta Gdańska z dnia 27 

lutego 2020 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania  

i śródmiejskiej strefy płatnego parkowania na drogach publicznych 

na terenie Miasta Gdańska oraz ustalenia stawek i sposobu poboru 

opłat za postój pojazdów samochodowych w tych strefach 
 

23) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy dla 3-

osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej na pobyt stały 

do Gdańska (druk 1017); 

 
Komisja wiodąca – Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna   

           Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna  
  
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska - 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Andrzej Skiba - Radny Miasta Gdańska – podziękował za te projekty. 
Przystąpiono do głosowania. 
 



34 
 

     za                                      - 32 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/984/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy 

dla 3-osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej 

na pobyt stały do Gdańska 

 
24) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy dla 3-

osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej na pobyt stały 

do Gdańska (druk 1018); 

 
Komisja wiodąca – Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna   

           Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna  
  
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska - 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 32 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/985/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
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w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania 

pomocy dla 3-osobowej rodziny repatrianckiej z 

Kazachstanu, zaproszonej na pobyt stały do Gdańska 

 
25) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznawania pomocy 

repatriantom zaproszonym przez Gminę Miasta Gdańsk do osiedlenia 

się  na terenie Gdańska (druk 1019);  

 
Komisja wiodąca – Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna   

           Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  
 

Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska - 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 32 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/986/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznawania pomocy 

repatriantom zaproszonym przez Gminę Miasta Gdańsk do 

osiedlenia się  na terenie Gdańska  
 

26)  w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Gdańska Nr VI/79/19 z dnia 

7 marca 2019 r. dotyczącej utworzenia Szkoły Podstawowej nr 6 

w Gdańsku (druk 950);  

 
Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

 
     Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

     Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego    
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Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Poinformował 

o konieczności wniesienia autopoprawki w drukach od 950 do 954 ze 

względu na omyłkę pisarską. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska –

wyjaśniła, że autopoprawka dotyczyła zmiany nazwy. Zamiast „w sprawie 

zmiany uchwały” będzie „zmieniająca uchwałę” 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 31 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

     Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/987/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Gdańska Nr VI/79/19  

z dnia 7 marca 2019 r. dotyczącej utworzenia Szkoły Podstawowej 

nr 6 w Gdańsku 

 
27) zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1232/17 z dnia 26 

października 2017 r. dotyczącej stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 8 im. Przyjaciół 

Ziemi w Gdańsku  w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 8 im. Przyjaciół 

Ziemi w Gdańsku (druk 951=autopoprawka); 

 
 

Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego    
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Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 31 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/988/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1232/17  

z dnia 26 października 2017 r. dotyczącej stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 8 im. Przyjaciół Ziemi w Gdańsku   

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 8  

im. Przyjaciół Ziemi w Gdańsku 

 
28) zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1261/17 z dnia  26 

października 2017 r. dotyczącej stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 65 im. Alfa 

Liczmańskiego w Gdańsku  w ośmioletnią szkołę Podstawową nr 65 im. 

Alfa Liczmańskiego w Gdańsku  (druk 952 +autopoprawka) 

 
Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego    

 

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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     za                                      - 31 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/989/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1261/17  

z dnia  26 października 2017 r. dotyczącej stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

nr 65 im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku  w ośmioletnią szkołę 

Podstawową nr 65 im. Alfa Liczmańskiego  

w Gdańsku   
 

29) zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1239/17 z dnia  26 

października 2017 r. dotyczącej stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 20 im. kmdr. ppor. 

Jana Grudzińskiego  w Gdańsku w ośmioletnią szkołę Podstawową nr 20 

im. kmdr. ppor. Jana Grudzińskiego w Gdańsku (druk 953);  

 
Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego    

 

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 31 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXXVIII/990/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniającą uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1239/17  

z dnia 26 października 2017 r. dotyczącej stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 20 im. kmdr. ppor. Jana Grudzińskiego   

w Gdańsku w ośmioletnią szkołę Podstawową nr 20 im. kmdr. 

ppor. Jana Grudzińskiego w Gdańsku 
 

30)  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1234/17  

z dnia  26 października 2017 r. dotyczącej stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 12 w Gdańsku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 12 w Gdańsku (druk 954);  

 
Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  

 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego    

 

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 31 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/991/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
zmieniającą uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1234/17 

z dnia  26 października 2017 r. dotyczącej stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej  
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Szkoły Podstawowej nr 12 w Gdańsku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 12 w Gdańsku 

 
31) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1231/17 z dnia   

26 października 2017 r. dotyczącą stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Króla 

Kazimierza Jagiellończyka  w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

nr 4 im. Króla Kazimierza Jagiellończyka (druk 963);   

 
Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 
     za                                      - 32 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/992/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniającą uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1231/17 z dnia   

26 października 2017 r. dotyczącą stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Króla 

Kazimierza Jagiellończyka  w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 4 im. Króla Kazimierza Jagiellończyka 

 
32)  zmieniająca uchwałę Nr XLIV/1288/17 Rady Miasta Gdańska z dnia   

26 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu 

Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego nr 2 w Gdańsku, w skład 

którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa nr 85 im. Zrzeszenia 

Kaszubsko-Pomorskiego i Gimnazjum nr 48 im. Lecha Bądkowskiego  
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w ośmioletnią Szkołę Podstawową  nr 85 im. Zrzeszenia Kaszubsko-

Pomorskiego w Gdańsku (druk 964);  

 
Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

     za                                      - 32 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/993/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniającą uchwałę Nr XLIV/1288/17 Rady Miasta Gdańska z dnia   

26 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zespołu Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego nr 2  

w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa  

nr 85 im. Zrzeszenia Kaszubsko-Pomorskiego i Gimnazjum nr 48  

im. Lecha Bądkowskiego w ośmioletnią Szkołę Podstawową  nr 85 

im. Zrzeszenia Kaszubsko-Pomorskiego w Gdańsku 

 
33) zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych   

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego (druk 965);  

 
Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przystąpiono do głosowania. 
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     za                                      - 32 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 

      Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/994/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych  i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 
 

34) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1267/17 z dnia   

26 października 2017 r. dotyczącą stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 83 w Gdańsku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 83 w Gdańsku (druk 966);  
 

Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

                                                   za                                      - 32 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/995/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

zmieniającą uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1267/17 z dnia   

26 października 2017 r. dotyczącą stwierdzenia przekształcenia 
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dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 83 w Gdańsku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 83 w Gdańsku 

 
35) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1268/17 z dnia   

26 października 2017 r. dotyczącą stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 84 w Gdańsku,  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 84 w Gdańsku (druk 967);  
 

Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

                                                   za                                      - 32 
                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/996/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

zmieniającą uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XLIV/1268/17  

z dnia  26 października 2017 r. dotyczącą stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej  

Szkoły Podstawowej nr 84 w Gdańsku, 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 84 w Gdańsku 

 
36) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu 

sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych  i punktów przedszkolnych przy szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska (druk 994);  

 
Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  
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Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

     za                                      - 32 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/997/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 

2021/2022 planu sieci publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych  i punktów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Miasta Gdańska 

 
37) w sprawie zmiany nazwy Technikum nr 4 im. Obrońców Poczty Polskiej   

w Gdańsku (druk 995);  
Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

               za                                      - 32 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/998/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
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w sprawie zmiany nazwy Technikum nr 4 im. Obrońców  

Poczty Polskiej  w Gdańsku 

 
38) w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej nr 7  w Gdańsku poprzez zmianę adresu jej siedziby  

(druk 996); 
 

Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – nie opiniowała  

Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

               za                                      -  32 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 -  0 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/999/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej nr 7  w Gdańsku poprzez zmianę adresu jej siedziby 

 
39) w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej Nr 6  w Gdańsku poprzez zmianę adresu jej siedziby  

(druk 997);  
 

Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – nie opiniowała  

Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Piotr Gierszewski – Radny Miasta Gdańska – podziękował Wydziałowi 

Rozwoju Społecznego za decentralizację usług poradni psychologiczno-
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pedagogicznych. Wyraził obawę z powodu przeniesienia Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej do siedziby szkoły. Spowoduje to, że poradnia 

będzie zarządzana przez dyrektora szkoły. Dodał, że jest zwolennikiem żeby 

poradnie były poza terenem szkół. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

               za                                      - 23 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 9 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/1000/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej Nr 6  w Gdańsku poprzez zmianę adresu jej siedziby  

 
40) w sprawie włączenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej nr 6 

w Gdańsku  do Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 6 w Gdańsku  

(druk 999);  

 
Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – nie opiniowała  

Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

               za                                      - 21 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 10 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/1001/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
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w sprawie włączenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej nr 6 

w Gdańsku  do Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 6 w Gdańsku  

 
41) w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej Nr 5   w Gdańsku poprzez zmianę adresu jej siedziby  

(druk 998); 

 
Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – nie opiniowała  

Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

               za                                      - 29 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 2 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/1002/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej Nr 5   w Gdańsku poprzez zmianę adresu jej siedziby  

 
42)  w sprawie utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy  

w Gdańsku  z siedzibą przy ul. Stefana Batorego 26 (druk 1000);  
Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

            Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – nie opiniowała  

  

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

               za                                      - 32 

                                                   przeciw                             -  0 
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                                                   wstrzymało się                 - 0 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/1003/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy  

w Gdańsku  z siedzibą przy ul. Stefana Batorego 26 

 
43) w sprawie włączenia Szkoły Przysposabiającej do Pracy nr 3 w Gdańsku   

do Zespołu Szkół Specjalnych nr 1 w Gdańsku (druk 1001);  
            

Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

            Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – nie opiniowała  

  

 

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

               za                                      - 32 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/1004/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie włączenia Szkoły Przysposabiającej do Pracy nr 3  

w Gdańsku  do Zespołu Szkół Specjalnych nr 1 w Gdańsku 

 
44) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł 

dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich 

przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla 
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wydzielonych rachunków dochodów własnych samorządowych jednostek 

budżetowych  (druk 1007);  

 
     Komisja wiodąca – Komisja Edukacji – pozytywna  

            Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna  

 

 

Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego - zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

               za                                      - 32 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/1005/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
 

zmieniającą Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych na 

wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 

sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków 

dochodów własnych samorządowych jednostek budżetowych 

 
44A) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 7 czerwca 2021 r.  na działanie 

Prezydenta Miasta Gdańska (druk 1026);  

 
  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  
 Andrzej Skiba – przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji  
 

Andrzej Skiba – Radny Miasta Gdańska - zreferował projekt uchwały  

zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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     za                                      - 24 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 4 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/1006/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 7 czerwca 2021 r.  na działanie 

Prezydenta Miasta Gdańska 
 

44B) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 30 maja 2021 r.  na działania 

Prezydenta Miasta Gdańska (druk 1027);  

 
  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  
 Andrzej Skiba – przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji  
 

Andrzej Skiba – Radny Miasta Gdańska - zreferował projekt uchwały  

zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

               za                                      - 19 

                                                   przeciw                             -  0 
                                                   wstrzymało się                 - 12 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/1007/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 30 maja 2021 r.  na działania 

Prezydenta Miasta Gdańska 
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44C) w sprawie rozpatrzenia skargi XYZ na Prezydenta Miasta Gdańska  

(druk 1028);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:  
 Andrzej Skiba – przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji  
 

Andrzej Skiba – Radny Miasta Gdańska - zreferował projekt uchwały  

zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

               za                                      - 20 

                                                  przeciw                             -  0 
                                                  wstrzymało się                 - 12 
 
             Rada Miasta Gdańska  
                                                   w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXVIII/1008/21  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi XYZ na Prezydenta Miasta Gdańska 

 
45) Apel Rady Miasta Gdańska w sprawie planu ochrony i rozwoju terenów 

zielonych w Mieście Gdańsku + poprawka 

 

Przemysław Majewski – Radny Miasta Gdańska – zreferował projekt apelu 

zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Krystian Kłos – Radny Miasta Gdańska – zgłosił wniosek formalny  

o głosowanie projektu tego apelu bez dyskusji ze względu na wyczerpanie 

tematu wcześniej. 

 

Cezary Śpiewak – Dowbór – Radny Miasta Gdańska – również zgłosił 

podobny wniosek formalny. Dodał, że w tej sprawie zostało już wiele 

powiedziane przy dyskusji na temat zasad postępowania z zielenią na terenie 

Miasta Gdańska.  

 

Przemysław Majewski – Radny Miasta Gdańska – zgłosił wniosek formalny 

dotyczący tego w jakiej formie będzie się odbywało głosowanie czy razem  

z poprawką czy osobno. 
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Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Klubu Radnych Prawa  

i Sprawiedliwości – zgłosił w imieniu klubu wniosek formalny o zdjęcie projektu 

Apelu z porządku obrad. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska – 

poinformowała, że po konsultacji z radcą prawnym projekt apelu zostaje zdjęty 

i wszystkie głosowania w sprawie wniosków formalnych stają się 

bezprzedmiotowe. 

  

PUNKT 5 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
 

Jan Perucki – Radny Miasta Gdańska – zaapelował do mieszkańców  

i radnych o wsparcie dla Centrum Imigrantów i imigrantek. Poinformował, że jest 

prowadzona zbiórka rzeczowa. Potrzebne są artykuły dla niemowląt, pieluchy.  

 

Andrzej Skiba – Radny Miasta Gdańska – wyraził zdziwienie zachowaniem 

radnych z Koalicji Obywatelskiej, że nie chcieli dyskutować ani o projekcie Apelu 

złożonego przez klub radnych PIS ani o swojej poprawce. Dodał, że według 

niego jest to objaw słabości radnych Koalicji Obywatelskiej. 

 

Barbara Imianowska – Radna Miasta Gdańska – powiedziała, że od trzech 

miesięcy nie otrzymała odpowiedzi z Wydziału Środowiska w sprawie 

nielegalnego wycięcia drzewa. 

 

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska – spytał czy było to 

złożone w trybie zapytania. Poprosił też o przesłanie tego pytania bezpośrednio 

na jego skrzynkę, dodał, że zajmie się tym. 

 

Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Klubu Radnych Prawa  

i Sprawiedliwości – odniósł się do tematu marszu równości, z którego widział 

film, na którym były osoby wykrzykujące niecenzuralne hasła w stosunku do 

PiS. Powiedział, że sam również wielokrotnie był ofiarą tego typu zachowań. 

Niszczono mu samochód. Sprzeciwił się jakiejkolwiek formie agresji, bez 

względu na to, do kogo są kierowane.  
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Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska –

stwierdziła, że na tej Sali z pewnością nie ma nikogo kto popiera takie 

zachowania.  

 

Mateusz Skarbek – Radny Miasta Gdańska – przekazał swoje wyrazy 

solidarności w tej sprawie i dodał, że wszyscy powinni z całą stanowczością 

sprzeciwić się takim zachowaniom. 

 

PUNKT   6  

  
ZAKOŃCZENIE OBRAD 

  
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  - 
Podziękowała za udział i zamknęła obrady sesji.  
 

Obrady zakończono o godzinie 16:18. 

 

  
Przewodnicząca  

Rady Miasta Gdańska  

  

  

/-/ Agnieszka Owczarczak  
  
  
  
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła  
na podstawie zapisu w formie cyfrowej  

 

 
Inspektor BRMG 

Magdalena Garbowska 


